
Bijdrage consultatie Besluit op de Jeugdverblijven 

Ik heb mij als burger en betrokkene jarenlang ingezet voor deze initiatieven/jeugdverblijven die erop 

uit waren om onze jongeren een betere toekomst hier in Nederland te laten hebben. Dat heb ik 

gedaan als burger, ouder, bestuurslid en nu als betrokkene. Al mijn kinderen, en nu kleinkinderen 

hebben (gelukkig) dankbaar gebruik gemaakt of maken thans gebruik van de diensten van het 

jeugdverblijf. Elke dag ben ik deze instellingen dankbaar voor het goede werk dat zij verrichten. 

Wij hebben in Arnhem als lokale gemeenschap met eigen middelen, ziel en zaligheid sinds de 

tachtiger jaren ons ingezet voor deze organisaties en deze opgebouwd door vele concessies te doen 

op andere gebieden. Puur en alleen voor een betere toekomst voor onze kinderen. Er zit een enorme 

sociaal kapitaal in. 

Ik zie dit wetsvoorstel en bijbehorend AMvB als een uiting van doorgeschoten drang naar 

overheidsregulering van deze mooie burgerinitiatieven. Politici en regeringsfunctionarissen zijn 

nieuwsgierig en ietwat wantrouwig naar deze instellingen. Daarom zijn de afgelopen drie jaar zeer 

snel zaken aan de orde gesteld en in gang gezet. Ten nadele van de ouders en de jeugdverblijven.  

Het opgebouwde sociaal kapitaal dreigt hiermee omvergeworpen te worden. We willen deze 

initiatieven niet laten belasten door onnodige druk van overheidswege en inspectiewellustige 

uitvoerder van deze wet/besluit. De gemeenschappen en de samenleving hebben echt geen baat bij 

deze maatregelen. 

Het zal de overheidsfunctionarissen sieren mijn reactie niet af te doen als emotioneel en op grond 

van sentiment/onderbuik oneens met de maatregelen. Ik zie mijn punt dan ook graag terugkomen in 

de stukken die aangeboden zullen worden aan de verantwoordelijken en degenen die deze materie 

gaat behandelen. Natuurlijk zal mijn bijdrage niet geheel ontdaan zijn van emotie, maar dat komt 

omdat ik zeer, mede als vroeg-betrokkene, zeer begaan ben met deze organisaties. Deze 

maatregelen kun je ook niet enkel rationeel benaderen als droge materie. Alle discussies die over de 

internaten zijn geweest, hadden voornamelijk betrekking om identiteitskwesties en niet op 

veiligheidskwesties bij deze internaten. (Zie Kamerdebatten en mediaberichten hierover). Dat doet 

veel met mensen. 

Als de politiek en de overheid deze organisaties onverhoopt toch onder toezicht gaat stellen, dient 

de overheid ook beslist tegemoet te komen aan de kosten die daarmee gepaard gaan. Dat is alleszins 

redelijk en voorkomt de aantasting van mijn vertrouwen (en velen met mij) in een eerlijke 

democratische rechtstaat en samenleving.   
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